
 

 

 

REFERAT_____________________________________________ 
 
Emne: Skolebestyrelsesmøde den 21.01.2020 
 

Mødedato 

21.01.2020 

Mødested/lokale 

Afdeling Strandgade 

Mødet påbegyndt kl. 

17.30 

Mødet afsluttet kl. 

19.30 
Deltagere  

Mette Denert, Jens Ove Dalby, Torben Steenholdt, Anja Haahr Larsen, Majbritt Skov Christensen, 

Dorritt Jensen Smed 
Fraværende 

Oliver Vinkel, Benjamin Thaysen, Tina Aandstad Sørensen, Sabiha Pilakovic, Jeppe J Moos, 

Thomas Brandt Pasgaard, Anne Gulbech,  

 
Dato 

04.02.2020 

Referent 

Birthe Østenkjær Hansen 

Direkte telefonnr. 

76 81 40 44 

Journalnr. 

17.01.01-P35-31-14 

 

 

 

1. Ordstyrer 

 

 

2. Godkendelse af 

referat fra mødet 

den 9.12.2019 

 

 

3. Nyt fra formand, 

elevråd og ledelse. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4. Dialogmødet den 

20.1.2020 

 

 

 

 

 

Mette Denert 

 

 

Referatet blev godkendt.  

 

 

 

 

Formand:  

Intet nyt fra formanden. 

 

Elevråd: 

Elevrådet var ikke repræsenteret på mødet. 

 

Ledelse: 

Der blev budt velkommen til den nye repræsentant for daginstitutionerne, 

Dorritt Jensen Smed. Dorritt afløser Jane Brinch, der gik på pension ved 

årsskiftet. Dorritt har været leder af Havnely de sidste tre år. Pladsen i 

bestyrelsen går på skift mellem daginstitutionerne, og Dorritt vil derfor være 

medlem af bestyrelsen de næste to år. 

 

Der blev efterfølgende orienteret om en personalesag. 

 

 

Torben Steenholdt refererede fra Børne- og Familieudvalgets dialogmøde, hvor 

han og Anne Gulbech deltog.  

 

Første punkt på dagsordenen var evaluering af folkeskolereformen. Vejle 

Kommunes politikere deler ikke den bekymring, der er fremme i medierne. De 

er dog opmærksomme på, at specielt bevægelse ikke er kommet ind i 

hverdagen, som reformen ellers lagde op til.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. Høring vedr. 

besparelser 

 

 

 

 

 

 

6. Høring vedr. 10 mio. 

kr. pulje 

 

 

7. Valg til bestyrelsen  

 

 

 

 

 

8. Forældrehenvendels

er 

 

 

9. Eventuelt 

 

 

Budgetudfordringer og budgetforlig blev gennemgået. Herunder blev der drøftet 

forskellige modeller for inklusion. Der var ros til Anne Gulbech fra Dorritt Jens 

Smed for den måde, hun visiterer på. 

 

Der er afsat midler til etablering af obligatorisk erhvervspraktik i 8. kl. Det 

bliver en bestyrelsesopgave at udarbejde retningslinjer. Opgaven sættes på 

årshjulet til mødet i marts, men vi afventer flere informationer. 

 

Den nye styrelsesvedtægt giver mulighed for at de lokale skolebestyrelser kan 

vælge 2- eller 4 årige valgperioder. Det blev pointeret at de, der er valgt for 4 år 

stadig kan sidde i 4 år. 

 

 

Høringsforslaget blev drøftet. Forslaget har også været i MED, der er kommet 

med forslag til høringssvar. Da bestyrelsen ikke var beslutningsdygtig på 

mødet, da der kun var to forældrerepræsentanter til stede, kunne et høringssvar 

ikke godkendes. Det blev aftalt, at sende et udkast til de øvrige 

bestyrelsesmedlemmer til godkendelse. Sekretæren sender det endelige 

høringssvar videre til forvaltningen inden fristens udløb. 

 

 

Der afgives ikke høringssvar. 
 

 

 

Det er en udfordring at få fat på nye bestyrelsesmedlemmer. Dorritt Jensen 

Smed fortalte, hvordan man i Havnely havde succes med at lave 

”demokratiuge” for børnene forud for valget. 

Punktet sættes på igen til næste møde. 

 

 

Ingen forældrehenvendelser. 

 

 

 

Jens Ove Dalby fortalte, at ARLA Fonden havde tilbudt at gøre Vejle 

Midtbyskole til partnerskole. Det betyder, at madlejren er sikret de kommende 3 

år. 

 

 

Næste møde onsdag den 19.2.2020 kl. 17.30 – 19.30  

på Afd. Strandgade.  


